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2024. gada 25. aprīlī                       Nr. 16 

 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Andis Āboliņš – domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 19 deputāti: 

Andis Āboliņš  

Eva Kārkliņa  

Antra Grūbe 

Ilva Norenberga (Zoom tiešsaistes platformā, nav pievienojusies pēc sēdes pārtraukuma 

plkst.13.20) 

Sandra Pētersone (iziet plkst.9.42, atgriežas plkst.9.44; aiziet plkst.17.21) 

Gundars Sebris (iziet plkst.11.02, atgriežas plkst.14.33; ienāk pēc sēdes pārtraukuma 

plkst.15.30; aiziet plkst.18.22) 

Ainis Stūrmanis (iziet plkst.11.38, atgriežas plkst.11.43) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.14.58, atgriežas plkst.14.59) 

Aldis Pinkens 

Māris Rozenbergs (iziet plkst.9.27, atgriežas plkst.9.34; iziet plkst.17.03, atgriežas plkst.17.09; 

aiziet plkst.17.37) 

Andis Astrātovs (iziet plkst.9.28, atgriežas plkst.9.31; iziet plkst.10.29, atgriežas plkst.10.33; 

iziet plkst.14.07, atgriežas plkst.14.10; iziet plkst.14.31, atgriežas plkst.14.33; iziet plkst.16.07, 

atgriežas plkst.16.08; aiziet plkst.16.40) 

Dainis Karols (iziet plkst.10.05, atgriežas plkst.10.06; iziet plkst.18.04, atgriežas plkst.18.14; 

iziet plkst.18.28, atgriežas plkst.18.32) 

                            Ieva Brūna-Labāne (iziet plkst.16.29, atgriežas plkst.16.34) 

                            Kalvis Kalniņš (Zoom tiešsaistes platformā, nav redzams no plkst.11.10 līdz plkst.11.45, aiziet 

plkst.18.00) 

                            Andra Grīvāne-Bārda  

Gaidis Bērziņš (iziet plkst.17.41, atgriežas plkst.17.43) 
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Juzefa Kļava (aiziet plkst.15.59) 

Almants Kalniņš (ienāk plkst.9.03; iziet plkst.13.49, atgriežas plkst.13.52; iziet plkst.15.07, 

ienāk pēc sēdes pārtraukums plkst.15.26; iziet plkst.17.21, atgriežas plkst.17.28) 

Oļegs Solovjovs (iziet plkst.9.49, atgriežas plkst.10.32; iziet plkst.11.15, atgriežas plkst.12.03; 

ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.26; ) 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Ivars Haselbaums – izpilddirektors 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Aiga Grunte – Finanšu un grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede 

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks tiesvedību un normatīvo aktu izstrādes 

jautājumos 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece mantas iznomāšanas un atsavināšanas 

jautājumos 

Aigars Šturms – Juridiskās nodaļas vecākais jurists 

Evita Kalniņa – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Ieva Duņēna – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Inga Purviņa – Personāla vadības nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

vadītāja 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas  

Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas vadītāja 

Hardijs Frīdenbergs – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Transporta daļas vadītājs 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Inga Romaško – Īpašuma un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Aija Svarinska – īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu Pārvaldības daļas vides 

speciāliste 

Marta Rakke-Lasmane – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vecākā sabiedrisko 

attiecību speciāliste 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas plānošanas daļas vadītājs 

Hardijs Frīdenbergs – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas transporta daļas vadītājs 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Jolanta Goba – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītājas vietniece 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Vaira Šķibele – Zvērinātu revidentu komercsabiedrības SIA “Auditorfirma Padoms”  valdes 

priekšsēdētāja 

Līga Šķibele – Zvērinātu revidentu komercsabiedrības SIA “Auditorfirma Padoms”  zvērināta 

revidente 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Solveiga Dāvidsone – Lībagu sākumskolas direktore 

Līva Karlsone – Talsu novada Bērnu un jauniešu centra jaunatnes lietu speciāliste 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Evija Voldraha-Freimane – Dundagas Mūzikas skolas direktore 

Katrīna Vīnerte – Tašu Mākslas skolas direktore 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja p.i. 
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Kārlis Volanskis – pansionāta “Ļauciene” direktors 

Raitis Rērihs – Talsu novada Mūzikas skolas direktors 

 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

        

   Andis Āboliņš iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

 Darba kārtība: 

Lemjošā daļa: 

1. Par Talsu novada pašvaldības 2023. gada budžeta izpildes un gada pārskata apstiprināšanu. 

2. Par Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja iecelšanu amatā. 

3. Par iepirkuma līguma “Rojas pagasta un ciemu teritorijas kopšanas un uzturēšanas darbi” 

slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “HAGBERG”. 

4. Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 28. februāra lēmumā Nr. 64 “Par Talsu 

novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestāžu un skolu ar pirmsskolas grupām darbu 

vasaras periodā”. 

5. Par Lībagu sākumskolas attīstības plānu 2024. – 2026. gadam. 

6. Par Talsu Mākslas skolas attīstības plānu 2024. – 2027. gadam. 

7. Par Dundagas Mākslas un mūzikas skolas attīstības plānu 2024. – 2027.gadam. 

8. Par Talsu Mūzikas skolas nolikuma apstiprināšanu. 

9. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra lēmumā Nr. 257 “Par Talsu 

novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvu”. 

10. Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa atcelšanu. 

11. Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar Nodibinājumu “Ģimeņu un bērnu attīstības centrs 

“Brīnumiņš” un telpu Kārļa Mīlenbaha ielā 20, Talsos, Talsu novadā nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā. 

12. Par dalību projekta “PROTI un DARI 2.0” īstenošanā. 

13. Par Talsu novada pašvaldības domes 29.02.2024. lēmuma Nr. 51 “Par bieži sastopamo 

derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “SC GRUPA”” atcelšanu. 

14. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānu 2024. – 

2026. gadam. 

15. Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 88700080105. 

16. Par iepirkuma līgumu slēgšanu ar SIA “Autolux Latvia”. 

17. Par finansējuma nodrošināšanu projektam “Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada 

pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām”. 

18. Par Talsu Tautas nama lielās zāles Lielajā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Talsu pensionāru biedrībai. 

19. Par nekustamā īpašuma “Kraujas”, Vandzenes pagastā, Talsu novadā, otrās izsoles 

noteikumu apstiprināšanu. 

20. Par zemes vienības ar nosaukumu “Kalnnieki 2”, un adresi “Kronīši”,  Laucienes pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

21. Par zemes vienības Īlēnciema ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā, atsavināšanas 

ierosinājuma noraidīšanu. 

22. Par zemes vienības Priežu ielā 9, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

23. Par zemes vienības daļas Brīvības ielā 12, Sabilē, Talsu novadā, kadastra numurs 8813 005 

0072, atsavināšanas ierosinājuma noraidīšanu. 
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24. Par zemes vienības “Vecupes”, Pedvālē, Abavas pagastā, Talsu novadā, kadastra numurs 

88420160033, atsavināšanas ierosinājuma noraidīšanu. 

25. Par zemes vienības Voldemāra Ruģēna ielā 7, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

26. Par zemes vienības ar nosaukumu “Sīrupfabrika” un adresi Ernesta Dinsberga iela 4, 

Dundagas pagasts, Talsu novads, ierīcības projekta izstrādes ierosinājumu un nodošanu 

atsavināšanai. 

27. Par jauna Talsu novada pašvaldības darba reglamenta izdošanu. 

28. Par Maldas Pētersones atbrīvošanu no Talsu novada Administratīvās komisijas locekļa 

amata. 

29. Par izmaiņām Rojas ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā. 

30. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Kurzemes plānošanas reģiona Sabiedriskā 

transporta konsultatīvajā komisijā. 

31. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmumā Nr. 110 “Par Talsu 

novada konkursa “Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi vispārējās, 

profesionālās ievirzes un interešu izglītībā” vērtēšanas komisijas sastāvu”. 

32. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. augusta lēmumā Nr. 114 

“Par Talsu novada Dzīvokļu komisiju”. 

33. Par Talsu novada lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā 

komisiju”. 

34. Par grozījumu 2024.gada 10.aprīļa Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr.108 "Par 

investīciju projektu "Valdemārpils vidusskolas stadiona pārbūve"". 

35. Par Talsu pilsētas pārvaldes un Talsu Kultūras centra iekšējo reorganizāciju. 

36. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā  Nr. 

466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu”. 

Informatīvā daļa: 

37. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

38. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

 

1.§ 

Par Talsu novada pašvaldības 2023. gada budžeta izpildes un gada pārskata 

apstiprināšanu 

A. Āboliņš, I. Haselbaums, L. Pīlēģis, A. Stūrmanis, L. Šķibele, V. Šķibele, J. Kļava, 

A. Stūrmanis, L. Pīlēģis, A. Pinkens, A. Kalniņš, S. Pētersone 

 

I. Haselbaums ziņo par lēmuma projektu. Sagatavots lēmuma projekts, kas paredz 

apstiprināt Talsu novada pašvaldības 2023. gada budžeta izpildes pārskatu ieņēmumos 62  208 

041  EUR un izdevumos 65 903 455 EUR, ieņēmumiem pārsniedzot izdevumus par - 3 695 414 

EUR. 

Plkst.9.03 sēdē pievienojas A. Kalniņš. 

L. Šķibele iepazīstina ar neatkarīga revidenta atzinumu par 2023.gada budžeta pārskatu.  

J. Kļava jautā, kādi riski tika saskatīti revidējot 2023. gada budžetu? Kā strādā/ nestrādā 

iekšējā kontroles sistēma? 

L. Šķibele atbild, ka pašvaldībām lielākais postenis bilancē principā ir pamatlīdzekļi, un 

tur arī parasti atrodam būtisku neatbilstību riskus; nenodokļu ieņēmumi. 

Pašvaldībā nav izstrādāta un aprakstīta kopumā pastāvoša iekšējās kontroles sistēma. 

Bet ir izstrādātas un ar rīkojumu apstiprinātas instrukcijas, ieviestas daudzas iekšējās kontroles 

sistēmas procedūras, kas darbojas. 

Plkst.9. 27 iziet M. Rozenbergs, ienāk plkst.9.34. 

Plkst.9. 28 iziet A. Astrātovs, ienāk plkst.9.31. 
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J. Kļava norāda, ka priekšlikumos šādu priekšlikumu nav atradusi. Min, ka gribētu 

sagaidīt no revidenta informāciju par lietām, kas ir jāuzlabo. Par grāmatvedības uzskaiti saprot, 

bet par pārējām lietām, par kaut kādu efektivitāti, jeb iekšējās kontroles sistēmas efektivitāti, 

kaut kādu dokumentu esamību/neesamību vai nepieciešamību, no šī ziņojuma izlobīt nevar. 

A. Stūrmanis jautā, vai domei jau pagājušā gada augustā vajadzēja saprast, ka ir 

indikācijas par to, ka situācija var būt smaga un jau tad strādāt pie rīcības plāna? 

L. Škibele atbild, ka principā jā. 

Plkst.9. 42 iziet S. Pētersone, ienāk plkst.9.44. 

A. Pinkens pauž viedokli, ka nav gatavs atbalstīt šādu informāciju par 2023. gada 

budžeta izpildi, jo nevar ieraudzīt nekādas pazīmes tam par ko mēs esam tik daudz šogad 

runājuši, un kas mums vēl stāv priekšā, par to, ka 2023. gadā mēs esam saimniekojuši 

neatbilstoši kā labi saimnieki. 

L. Pīlēģis pauž viedokli, ka bija gatavojies uz to, ka mums būs konkrēti cipari, nevis 

nosaukti kaut kādi skaitļi, ko pēc tam īsti nespēja atspēkot. Ja mēs vienkārši paskatāmies uz 

ziņojumu vadībai, tad šeit gribētu redzēt galvenos riskus.  Neredz nevienu risku, kas norāda, ka 

2023. gadā ir pieļautas kaut kādas kļūdas, kas mums var radīt tālejošas sekas 2024., 2025., 2026. 

gadā. 

Norāda, ka nevar atbalstīt tādu pārskatu, jo tas tomēr ir kaut kāds kontroles mehānisms, 

lai vadība pārliecinātos, ka grāmatvedība veic visu atbilstoši un bez pārkāpumiem. 

A. Kalniņš pauž viedokli. Jūsu uzdotie jautājumi revidentiem apliecina tikai to, ka jūs 

pavirši piegājāt budžeta plānošanai un pavirši piegājāt finanšu plūsmai pašvaldībā. Un dotā 

brīdī jūs mēģināt savu vainu novelt uz revidentiem, taču lielākā atbildība jums bija pašiem. 

Plkst.9.49 iziet O. Solovjovs. 

S. Pētersone pauž viedokli. Mums, pirmkārt, ir jāsaprot tas, ka mēs nodalām šajā brīdī 

plānošanu no gada pārskata revīzijas. Plānošana neapšaubāmi ir svarīga budžeta sastādīšanas 

sastāvdaļa, kas ietekmē daudzus procesus, tai skaitā arī to, kādā situācijā mēs nonākam gada 

beigās vai varbūt jau ātrāk, saprotot, ka šī finanšu plūsma mums ir nepietiekama. Protams, ka 

būtu vēlme, gada pārskatā vairāk redzēt ieteikums, jo tas, kas ir gada pārskatā izdarīts un kur ir 

šie konstatētie trūkumi tie jau zināmā mērā arī ir tie ieteikumi, no vienas puses, tie būtu jāuztver 

kā ieteikumus pie kā ir jāstrādā runājot tieši par grāmatvedības uzskaites un datu sakārtošanas 

jautājumiem. 

Gada pārskats ir sastādīts, ir zināms, kas mums ir jādara, un, protams, kad jāstrādā ar 

tiem riskiem, kas šobrīd atkal tiek minēti, attiecībā ko teica revidents.  

Aicina deputātus atbalstīt gada pārskatu. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"-  

10 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne [paceļot roku], Dainis 

Karols [paceļot roku], Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"ATTURAS" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.110 “Par Talsu novada pašvaldības 2023. gada budžeta izpildes un gada 

pārskata apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 
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2.§ 

Par Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja iecelšanu amatā 

A. Āboliņš, I. Purviņa, A. Pinkens, D. Karols 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. Jau kādu laiku ir vakanta Sociālā dienesta vadītāja 

vieta. Lai nodrošinātu labu pārvaldību, kā arī veicinātu mūsu jau esošo darbinieku izaugsmi, 

kvalifikācijas celšanu, tika izteikts rakstisks darba piedāvājums ilggadējai Talsu novada Sociālā 

dienesta vadītāja vietniecei Ilzei Kārklevalkai. Lūdz apstiprināt I. Kārklevalku amatā. 

            Jautājumus ziņotājai uzdod A. Pinkens. 

A. Pinkens, lūdz turpmāk lēmuma projekta pamatojošā daļā aprakstīt šī veida izvēli 

[Pašvaldību likuma 20. panta sestā daļa], jo likums pamatā nosaka, ka  būtu jābūt konkursam. 

            S. Pētersone pauž viedokli. Novēl izdošanos. 

 

            A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.111 “Par Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja iecelšanu amatā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.10.05 iziet D. Karols. 

3.§ 

Par iepirkuma līguma “Rojas pagasta un ciemu teritorijas kopšanas un uzturēšanas 

darbi” slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “HAGBERG” 

A. Āboliņš, S. Krūmiņa, L. Pīlēģis, A. Pinkens, D. Karols, E. Kārkliņa, A. Stūrmanis 

 

S. Krūmiņa ziņo par lēmuma projektu. Lai nodrošinātu Rojas pagasta un ciemu 

teritorijas kopšanu un uzturēšanu elektronisko iepirkumu sistēmas Talsu novada pašvaldības 

profilā un Iepirkumu uzraudzības biroja tīmekļvietnē no 2024. gada 19.  janvāra  līdz 

2024.  gada 11. martam tika izsludināta iepirkuma procedūra. Saskaņā ar iepirkuma nolikuma 

nosacījumiem līguma izpildes termiņš ir 24 mēneši no līguma noslēgšanas. 

 Pašvaldības Iepirkumu komisija 2024. gada 21. martā pieņēma lēmumu par tiesībām 

slēgt iepirkuma līgumu ar pakalpojuma izpildītāju Sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

“HAGBERG”. 

Iepirkuma priekšmeta paredzamā līgumcena 24 mēnešu periodā nedrīkst pārsniegt 

229  735,96 EUR neieskaitot pievienotās vērtības nodokli. 

Plkst.10.06 ienāk D. Karols. 

       A. Pinkens jautā, kādas ir šīs izmaksas salīdzinoši ar to pašu pakalpojumu izmaksām 

iepriekš? 

            S. Krūmiņa atbild, ka sarēķinot 2023.gada izmaksas un 2024.gada izmaksas, šogad 

ietaupījums būs mazliet vairāk par 15 000,00 EUR. 
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       A. Pinkens norāda, ka viņam lēmuma projekta lemjošās daļas 2. punktā norādītā summa 

ar pievienotās vērtības nodokli sanāk citādāka, nekā tā ir minēta lēmuma projektā. 

        Norāda uz lēmuma projekta lemjošās daļas 1. punktā minēto uzņēmuma adresi – 

“Ozolklani B”, min, ka tur ir domāts “Ozolkalni B”.  

A. Āboliņš aicina redakcionāli precizēt kļūdu summā un adreses nosaukumā. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

            A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.112 “Par iepirkuma līguma “Rojas pagasta un ciemu teritorijas kopšanas 

un uzturēšanas darbi” slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “HAGBERG””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

4.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 28. februāra lēmumā Nr. 64 “Par 

Talsu novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestāžu un skolu ar pirmsskolas grupām 

darbu vasaras periodā” 

A. Āboliņš, U. Katlaps, A. Stūrmanis 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka uz Sociālo, izglītības, kultūras un 

sporta jautājumu komiteju tika saņemts Mērsraga pirmsskolas izglītības iestādes “Dārta” 

iesniegums, ka jūlijā iestāde varētu būt slēgta, tajā brīdī komiteja lēma, ka uz domes sēdi 

lēmuma projektā tiek iestrādāts, ka Mērsraga pirmsskolas izglītības iestāde “Dārta” jūlijā 

nestrādā. Pēc domes sēdes izsludināšanas tika saņemts Mērsraga pirmsskolas izglītības iestādes  

“Dārta” vadītājas iesniegums ar atsaukumu par iestādes slēgšanu jūlijā. Lūdzot, lai Mērsraga 

pirmsskolas izglītības iestāde  “Dārta” strādātu visu vasaru. Izmaiņas lēmumā ir tādas, ka Kolka 

būtu slēgta jūlija mēnesī un pārējais paliek nemainīgi – kā bija iepriekš. 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "Izteikt lēmuma projekta lemjošās daļas 1. un 3. punktu jaunā 

redakcijā (skatīt datni)" 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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DOME NOLEMJ 

priekšlikums pieņemts 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.113 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 28. februāra 

lēmumā Nr. 64 “Par Talsu novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestāžu un skolu ar 

pirmsskolas grupām darbu vasaras periodā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

5.§ 

Par Lībagu sākumskolas attīstības plānu 2024. – 2026. gadam 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.114 “Par Lībagu sākumskolas attīstības plānu 2024. – 2026. gadam”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

6.§ 

Par Talsu Mākslas skolas attīstības plānu 2024. – 2027. gadam 

A. Āboliņš, A. Pinkens, K. Vīnerte 

    K. Vīnerte atbild uz A. Pinkena jautājumiem.  

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.115 “Par Talsu Mākslas skolas attīstības plānu 2024. – 2027. gadam”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par Dundagas Mākslas un mūzikas skolas attīstības plānu 2024. – 2027.gadam 

A. Āboliņš, J. Kļava, E. Voldraha-Freimane, L. Pīlēģis, A. Pinkens 

     

   E. Voldraha-Freimane atbild uz J. Kļavas, L. Pīlēģa, A. Pinkena jautājumiem.  

               Plkst.10.29 iziet A. Astrātovs, ienāk plkst.10.33. 

               Plkst.10.32 ienāk O. Solovjovs. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.116 “Par Dundagas Mākslas un mūzikas skolas attīstības plānu 2024. – 

2027.gadam”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

8.§ 

Par Talsu Mūzikas skolas nolikuma apstiprināšanu 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.117 “Par Talsu Mūzikas skolas nolikuma apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

Plkst.10.35 A. Āboliņš izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.10.51 tiek atsākta sēde. 

 

9.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra lēmumā Nr. 257 “Par Talsu 

novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvu” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.118 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra lēmumā 

Nr. 257 “Par Talsu novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

10.§ 

Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa atcelšanu 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.119 “Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa atcelšanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

11.§ 

Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar Nodibinājumu “Ģimeņu un bērnu attīstības centrs 

“Brīnumiņš” un telpu Kārļa Mīlenbaha ielā 20, Talsos, Talsu novadā nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā 

A. Āboliņš, A. Astrātovs, I. Kārklevalka 

  A. Astrātovs aicina iepazīstināt ar izmaiņām deleģēšanas līgumā, kas ir veiktas no 

komitejas uz domes sēdi. 

I. Kārklevalka paskaidro, ka tika ņemts vērā deputātu ieteikums, lai vēršam uzmanību 

par uzteikumu, ka var vienpusēji bez paskaidrojumiem atkāpties.  Ņemot vērā, ka 

deleģēšanas līgums tiek slēgts uz gadu, šis punkts no līguma tika izsvītrots. 

A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.120 “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar Nodibinājumu “Ģimeņu un bērnu 

attīstības centrs “Brīnumiņš” un telpu Kārļa Mīlenbaha ielā 20, Talsos, Talsu novadā nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

12.§ 

Par dalību projekta “PROTI un DARI 2.0” īstenošanā 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Pieņemt lēmumu Nr.121 “Par dalību projekta “PROTI un DARI 2.0” īstenošanā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

13.§ 

Par Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 29. februāra 

lēmuma Nr. 51 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves 

atļaujas izsniegšanu SIA “SC GRUPA”” atcelšanu 

A. Āboliņš, D. Karols, A. Stūrmanis, A. Pinkens, S.Pētersone, I. Jansone, A. Astrātovs, 

A. Kalniņš 

 

A. Svarinska ziņo par lēmuma projektu. Talsu novada pašvaldība ir saņēmusi Valsts 

vides dienesta Atļauju pārvaldes vēstuli, kurā tiek lūgts sniegt informāciju par smilts – grants 

un smilts atradnes “Villas” daļu “iecirknis Karjers Talce”, kas atrodas nekustamā īpašuma 

“Karjers Talce” Lībagu pagastā, Talsu novadā. Vēstulē norādīts, ka SIA “SC GRUPA” 

iesniegtajā informācijā par minētā karjera plānotajām darbībām saskatāmas neatbilstības derīgo 

izrakteņu limitā norādītajos apjomos, un  lūdz pašvaldību apturēt SIA “SC GRUPA” 

iesniegumu, ja pašvaldībai šāds iesniegums ir iesniegts, līdz Valsts vides dienesta lēmuma 

pieņemšanai par smilts – grants un smilts atradnes “Villas” daļai “Iecirknis Karjers Talce” 

ieguves limitu. 

Pašvaldība informēja Valsts vides dienestu, ka SIA “SC GRUPA”  nav izsniegta derīgo 

izrakteņu ieguves atļauja, jo tās izsniegšanu veic pēc valsts nodevas par bieži sastopamo derīgo 

izrakteņu ieguves atļauju apmaksas. 

Ar šo lēmumu tiek atcelts iepriekš pieņemtais Talsu novada pašvaldības domes 

2024.  gada 29. februāra lēmums Nr. 51 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas 

izsniegšanu SIA “SC GRUPA””, jo ir konstatētas nepilnības limitu aprēķinos un starp atradni 

“Villas 1977.g.” un nekustamo īpašumu “Mundīgi” esošā nogāze neatbilst VAS “Latvijas 

autoceļu uzturētājs” 2009. gadā izstrādāto derīgo izrakteņu ieguves projektu prasībām. 

Plkst.11.02 iziet G. Sebris. 

D. Karols jautā, vai šādu informāciju bija iespējams iegūt pirms tam? 

            A. Svarinska – nē, šāda informācija nebija pieejama. Vēstule no Valsts vides dienesta 

Atļauju pārvaldes atnāca marta sākumā, pāris dienas pēc tam, kad 29. februāra domes sēdē tika 

pieņemts lēmums. 

D. Karols jautā, ko tas dotajā brīdī nozīmē uzņēmējam?  

A. Svarinska atbild, ka uzņēmējam ir nepieciešams aprēķinus pārstrādāt. Pauž saprasto 

no informācijas, ka tas tiek arī veikts. Tad, kad Valsts vides dienesta Atļauju pārvalde būs 

saskaņojusi attiecīgos limitus, tad noteikti būs jāpieņem jauns lēmums par attiecīgās derīgo 

izrakteņu atļaujas izsniegšanu. 

D. Karols jautā, vai šo jautājumu varētu skatīt nākamreiz pie labvēlīga Valsts vides 

dienesta Atļauju pārvaldes izsniegtu atļauju? 

A. Svarinska atbild, ka pie jauniem iesniegtiem dokumentiem būs atkal jauns domes 

lēmuma  ar precizētu šo derīgo izrakteņu atļauju. 

A. Pinkens, norādot, ka Valsts vides dienests lūdz mums apturēt izsniegto atļauju – mēs 

atceļam domes lēmumu par atļaujas izsniegšanu, jautā, kāpēc mēs atceļam domes lēmumu, 

nevis neapturam, ja ir nepieciešamas vispār par šo jautājumu lemt domē? 

A. Svarinska atbild, ka viņa ir sazinājusies ar Valsts vides dienestu un ir šādu domu 

izteikusi, ka  mēs jau šo atļauju neesam izsnieguši, tātad viņi rīkoties arī nevar, bet bija 

aicinājums, lai šo domes lēmumu atceļam, jo tas ir administratīvais akts. 

A. Pinkens norāda, ka preambulā ir rakstīts, ka Valsts vides dienesta Atļauju pārvalde 

lūdz apturēt iesniegumu. Min, ka iespējams nav vajadzība atcelt. 

Norāda, ka lēmuma projektā nav minēts, ka ir tiesības apstrīdēt šo domes lēmumu kā 

administratīvo aktu.  
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S. Pētersone pauž saprasto, ka ir pieņemts domes lēmums ar pielikumu, un šajā 

pielikumā ir minēti šie apjomi, tas nozīmē, ka jebkurā gadījumā apjomi mainīsies un būs 

vajadzīgs jauns lēmums, tas jau arī droši vien ir pamatojums, kāpēc mēs atceļam šo lēmumu. 

A. Pinkens min, ka tad mēs varētu grozīt iepriekš pieņemto lēmumu, secinot, ka jebkura 

iemesla dēļ kaut kas ir jāmaina atļaujā. 

I. Jansone paskaidro, ka Administratīvā procesa likums paredz administratīvā akta 

darbības apturēšanu, bet tas ir tajos gadījumos, ja to lūdz attiecīgā administratīvā akta adresāts. 

Ja SIA “SC GRUPA” būtu lūgusi to apturēt, norādījusi iemeslu, kāpēc tas ir nepieciešams, tad 

būtu iespējams administratīvā akta apturēšana, bet ņemot vērā to, ka mūsu rīcība ir saistīta ar 

citas institūcijas sniegto informāciju, kas ļauj atcelt šo administratīvo aktu, ņemot vērā to, ka 

šis administratīvais akts ar kādu mērķi tas ir īstenots, vēl nav ticis izmantots, tad šinī gadījumā 

Administratīvā procesa likums paredz, ka ir iespēja šo administratīvo aktu atcelt, jo adresāts vēl 

nav izmantojusi savas tiesības, kuras šis administratīvais akts apstiprina vai piešķir. 

A. Astrātovs jautā, vai šī citas institūcijas mums atsūtītā informācija, ļauj to atcelt, vai 

uzdod par pienākumu atcelt? 

I. Jansone atbild, ka izvērtējot mums ir tiesības to darīt. Ņemot vērā to, ka šie norādītie 

apstākļi ir būtiski un tie ir arī saistīti gan ar šo derīgo izrakteņu izmantošanas apjomu un citiem 

būtiskiem apstākļiem, mēs secinājām, ka šis būtu iemesls, lai administratīvo aktu atceltu. 

Plkst.11.10 K. Kalniņš nav redzams videotiešsaistē. 

Plkst.11.05 iziet O. Solovjovs. 

A. Kalniņš pauž viedokli, ka Valsts vides dienests vēlas ar mūsu rokām  anulēt atļauju, 

kura ir izsniegta pamatoti. Min, ka Valsts vides dienestam pašiem ir tiesības apturēt un prasīt 

veikt darbības, lai visas lietas tiktu sakārtotas. Jautā, vai tas mums ir obligāti vai vienkārši Valsts 

vides dienests vēlas, lai to izdarām? 

A. Svarinska min, ka viņas pirmā doma bija, ka mēs šo domes lēmumu paturam spēkā, 

jo konkrētā sagatavotā derīgo izrakteņu atļauja viņiem nav izsniegta. Bez šādas Talsu novada 

domes parakstītu derīgo izrakteņu atļauju, ko viņi nav saņēmuši, viņi arī turpmākās darbības 

nevar veikt. Viņa ir griezusies pie juristiem, jo nav tiesīga pieņemt šādu būtisku lēmumu. 

A. Kalniņš norāda uz riskiem, ka uzņēmums var tiesiskā ceļā arī atspēkot pret viņiem 

izvirzītos pārkāpumus.  

A. Pinkens pauž saprasto, ka, pat ja pašvaldība šo atļauju izsniedz, tas joprojām neļauj 

iegūt šos izrakteņus, jo Valsts vides dienests nav devis atļauju izmantot. Jautā, vai SIA “SC 

GRUPA” varētu doties un rakt granti uzreiz pēc pašvaldības atļaujas saņemšanas? 

A. Svarinska – nē. Paskaidro, ka derīgo izrakteņu atļaujas tiek izsniegtas, un tas ir 

nepieciešams, lai viņi arī izstrādātu projektu par šo ieguvi. Bez tādas derīgo izrakteņu atļaujas 

viņi nevar veikt turpmākās darbības. 

A. Pinkens jautā Juridiskajai nodaļai, kādi bija apsvērumi atcelt domes lēmumu un pēc 

brītiņa pieņemt pa jaunam? 

I. Jansone min, ka, ja ir šaubas, mēs varam to šobrīd neatcelt – vēl pieprasīt papildu 

informāciju no Valsts vides dienesta. 

Neviens mums šobrīd neuzliek par pienākumu atcelt, tā ir izšķiršanās, ka pie 

pastāvošajiem apstākļiem, to var darīt. 

A. Svarinska piekrīt, ka šo jautājumu varētu risināt tad, kad SIA “SC GRUPA” iesniegs 

jaunu informāciju, ko būs apstiprinājusi Valsts vides dienesta Atļauju pārvalde par precizētiem 

un pareiziem apjoma aprēķiniem, tad arī atļauju izsniegt atbilstoši viņu iesniegtajiem 

dokumentiem. Atstāt spēkā Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 29. februāra lēmumu 

Nr. 51 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “SC GRUPA””. 

A. Astrātovs piekrīt šobrīd neatcelt Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 

29.  februāra lēmumu Nr. 51 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu 

SIA “SC GRUPA””.  

Min, ka viens no priekšlikumiem, varētu būt – apturēt Talsu novada pašvaldības domes 

2024. gada 29.  februāra lēmuma Nr. 51 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas 
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izsniegšanu SIA “SC GRUPA”” 1. punktu, ka mēs izsniedzam šo atļauju, līdz brīdim, kamēr 

tie dokumenti ir, vai arī nedarām šobrīd vispār neko, vēl jo vairāk, ja Valsts vides dienests ir 

atcēlis šos lēmumus par ieguves limitiem SIA “SC GRUPA””. 

A. Pinkens jautā Juridiskajai nodaļai, vai šis lēmums ir jāpapildina ar pārsūdzības 

apstrīdēšanas iespēju? 

I. Jansone – jā. Min, ka tas tur bija, bet, iespējams, lēmuma saskaņošanas laikā 

nodzēsies. 

A. Stūrmanis min, ka priekšlikums par atļaujas darbības apturēšanu ir saprātīgs. 

A. Pinkens – apturot pirmo punktu, tas ir neko neizsakošs grozījums.  

A. Astrātovs paskaidro, ka teorētiski mums dod iespēju, ja nu gadījumā mēs saņemam 

šo naudu par atļaujas izsniegšanu, tomēr to atļauju vēl neizsniegt. 

            A. Pinkens bilst, ka rakt jau viņš vienalga nevar, ja mēs rūpējamies par to, lai viņš 

neiegūtu nelikumīgi pašvaldības granti, jo viņiem Valsts vides dienests nebūs saskaņojis.  

I. Jansone pauž viedokli, ja radušās šaubas par to, atcelt lēmumu vai neatcelt, nepieņemt 

vispār nekādu lēmumu – konsultēties vēl atkārtoti ar Valsts vides dienestu un lūgt papildu 

skaidrojumu par to, kā mums rīkoties šinī gadījumā, ņemot vērā to, ka lēmums par atļaujas 

izsniegšanu ir pieņemts, bet fiziski atļauja nav saņemta, jo nav samaksāta valsts nodeva. Min, 

ka, iespējams, šobrīd jau pārbaudes, kas ir bijušas un uz ko arī norādījusi Valsts vides dienests 

savā vēstulē, jau ir rezultējies ar kaut kādiem rezultātiem, līdz ar to aktualitāte šim lēmumam 

jau ir zudusi. 

A. Kalniņš aicina atstāt [Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 29.  februāra 

lēmumu Nr. 51 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “SC 

GRUPA”] nemainīgu.  

A. Āboliņš aicina balsojumā “atturēties” vai balsot “pret”. 

 

D. Karols informē, ka balsojumā nepiedalās.  

            A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  nav 

"PRET" -  

10 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Andis Āboliņš) 

"ATTURAS" -  
5 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Ainis Stūrmanis, 

Sandra Pētersone) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Dainis Karols) 

 

DOME NOLEMJ 

Noraidīt lēmuma projektu “Par Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 29. februāra 

lēmuma Nr. 51 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “SC 

GRUPA”” atcelšanu”.  

 

14.§ 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānu 2024. – 

2026. gadam 

A. Āboliņš, L. Laicāns, L. Pīlēģis, S. Pētersone, V. Bārda, J. Kļava, A. Dimante, D. Karols, 

I. Norenberga, A. Pinkens, E. Kārkliņa, L. Skadiņa, A. Kalniņš, I. Haselbaums 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka Investīciju plāns ir izskatīts Budžeta 

komisijas 2024. gada 2. aprīļa sēdē, kurā ir nolemts to virzīt uz domes komitejām, kā arī tas ir 
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skatīts Attīstības komitejas 2024. gada 11. aprīļa un Finanšu komitejas 2024.  gada 17. aprīļa 

sēdē.  

L. Pīlēģis, runājot par pilsētas rotaļu laukuma Brīvības ielā 24, min, ka iepriekš 

izskanēja informācija, ka, ja mēs ņemam kredītu trīs miljonu apmērā, mēs citus kredītus 

nevaram dabūt, jautā, vai tas atbilst patiesībai? 

A. Āboliņš to apstiprina – jā, pirms dažām dienām bija saruna ar Finanšu ministrijas 

pārstāvjiem par trīs miljoni finanšu aizņēmumu, kas mums ir nepieciešamas un D. Karols 

ieminējās par šo bērnu laukumu, vai mums būtu iespēja tikt pie šāda finansējuma, Finanšu 

ministrijas atbilde bija kategoriski nē, mēs varam pabeigt iesāktos projektus, bet ne pirmās 

nepieciešamības projektiem finansējumu visdrīzāk nedabūsim. 

L. Pīlēģis norāda, ka Investīcijas plānā šis projekts ir minēts ar pabeigšanas termiņu 

2024.gads. 

A. Āboliņš atbild, ka ir L. Laicānam norādījis, ka šis termiņš ir jāmaina. 

Plkst.11.38 iziet A. Stūrmanis, ienāk plkst.11.43. 

L. Pīlēģis jautā, kad mēs redzam finansējuma piesaisti pirmsskolas izglītības iestādes 

“Vīnodziņa” būvniecībai, kāpēc ir atstāts uzsākšanas gads –  2024. gads? 

Jautā,  kur redzam finansējumu Sabiles kultūras nama ēkai? Norāda, ka gadi ir jāprecizē. 

L. Laicāns bilst, ka šogad tiks uzsākta projektēšana. Min, ka uzsākšanas termiņš nav 

būvniecības uzsākšanas termiņš. 

V. Bārda piebilst, ka tas ir deputātu lēmums – realizējam, nerealizējam.  

L. Pīlēģis jautā, kas notiek ar Vilkmuižas ezera peldvietu? Apkures sistēmu atjaunošana 

pašvaldības ēkās, vai visās? 

[J. Kļava – divās.] 

L. Pīlēģis – būtu labi, ja uzskaitītu kurās. Tāpat arī Dundagas ielas otrā kārta? 

Aicina paskatīties, lai būtu atbilstība tai situācijai, kāda mums ir. 

S. Pētersone piekrīt L. Pīlēģa teiktajam. Vērš uzmanību, ka Investīciju plāns tika 

izstrādāts ilgākā laika termiņā, domājot par to, ko mēs reāli varētu un varēsim izdarīt ne tikai 

šogad, bet arī attiecīgi nākošajos gados. Diemžēl informācija mainās nepārtraukti, pagājušās 

nedēļas nogalē bija saruna ar Finanšu ministriju, kur tik konkrēti uzdots jautājums, nu, teiksim, 

par vienu projektu un kur tik konkrēti arī saņemta atbilde pie šī te trīs miljonu aizņēmuma. 

Skaidrs ir tas, ka šī operatīvā informācija ir mainījusies un noteikti arī šī informācija ir 

jāmaina Investīciju plānu. Šobrīd ir divi varianti, vai nu izmainīt gadus Investīciju plānā, tas 

šobrīd ir arī neprognozējams uz 2025. gadu ņemot pārtraukumu, jo tur tie projekti nav tik daudz 

lai salabotu, vai arī mēs šo jautājumu atkārtoti skatam Finanšu komitejā un stiprinām nākošajā 

mēnesī.  

Plkst.11.45 videotiešsaistē pieslēdzas K. Kalniņš. 

L. Pīlēģis jautā, vai šeit nebija jābūt kādiem projektiem, kur mēs ejam uz Eiropas 

finansējumu un tiem ir jābūt Investīciju plānā, bet iepriekšējā nav?  

S.Pētersone jautā L. Laicānam viedokli – salabojam šobrīd vai tomēr atstājam? 

A. Dimante atbild, ka uz doto brīdi mums nav tādu akūtu, kam vajadzētu precizēt 

investīciju plānu tieši šomēnes. 

V. Vārda lūdz deputātus atbalstīt Investīciju plānu. Min, ka tas ir plāns un to ir iespējams 

grozīt.  

L. Pīlēģis tam nepiekrīt. Min, ka šo plānu skatās darbinieki un pēc tā strādā.  

Norāda, ka plāns ir jāsaliek pareizs un pēc iespējas tuvāk īstenībai.  

S. Pētersone jautā L. Laicānam pēc ieteikuma, kā šajā brīdī darboties? 

L. Laicāns jautā, vai ir paredzēta ārkārtas domes sēde? 

S. Pētersone min, ka ir plānota kārtējā domes sēde 10.maijā. 

L. Laicāns min, ka varbūt var šo jautājumu virzīt uz 10.maija sēdi.  

D. Karols pauž viedokli. Piekrīt, ka Investīcijas plāns ir jāveido tuvāk realitātei. 
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 Aicina noprecizēt pēc pēdējo informāciju – veicam labojumus un izskatām tuvākajā 

kārtējā domes sēdē. 

A. Pinkens jautā par  biedrības “Talsu Komersantu Klubs” saņemto iesniegumu par 

iesākto rotaļlaukuma projektu? 

             A. Āboliņš atbild, ka tā kā bija skaidra norāde no Finanšu ministrijas, ka mums šim 

apjomīgajam projektam no pašvaldības puses nebūs finansējums, tad attiecīgi biedrība “Talsu 

Komersantu Klubs” ir gatavs mainīt vietu, kur realizēt savu daļu. Min, ka 10. maija domes sēdē 

ir plānots šo jautājumu skatīt. 

E. Kārkliņa jautā, cik tālu ir ar projektēšanu Talsu Valsts ģimnāzijas virtuves blokam? 

L. Skadiņa atbild, ka projektēšanas darbi jau ir pabeigti. 

 

A. Āboliņš informē, ka ir saņemts E. Kārkliņas priekšlikums. 

E. Kārkliņa iepazīstina ar savu priekšlikumu –  papildināt Talsu novada Attīstības 

programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plānu 2024. - 2026.gadam ar 45. punktu: "Rojas 

vidusskolas mācību vides uzlabošana, infrastruktūras atjaunošana". Uzsākšanas gads - 2025., 

pabeigšana - 2026.gads. Indikatīvā summa - 120000 EUR. 

Aicina deputātus atbalstīt un iekļaut Investīciju plānā. 

J. Kļava jautā, vai 2025 gads ir korekts? Min, ka tas drīzāk varētu būt 2026. gads. 

S. Pētersone piebilst, ka 2025.gads būs gana sarežģīts gads un, visticamāk, nevarēsim 

visu uzsākt. 

E. Kārkliņa piekrīt – labi, aicina to uzskatīt pa redakcionālu labojumu, paliekam pie tā, 

ka tas ir 2026. gads. 

 

 

Balsojums par priekšlikumu "Papildināt Talsu novada Attīstības programmas 2022.-

2028.gadam Investīciju plānu 2024. - 2026.gadam ar 45.punktu: "Rojas vidusskolas mācību 

vides uzlabošana, infrastruktūras atjaunošana". Uzsākšanas gads - 2025., pabeigšana - 

2026.gads. Indikatīvā summa - 120000 EUR". Iesniedza Eva Kārkliņa. 

"PAR"  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  1 (Almants Kalniņš) 

"ATTURAS" -  3 (Ieva Brūna-Labāne, Kalvis Kalniņš, Andis Āboliņš) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums pieņemts 

 

A. Kalniņš, norādot, ka, ja mēs dotajā brīdī Investīciju plānā iekļaujam par sportu 

attiecībā uz Roju, tad kāpēc mēs nevarētu iekļaut arī Talsu pamatskolai sporta zāli? 

Plkst.12.03 ienāk O. Solovjovs. 

Min, ka apņemas uz 10.maija domes sēdi ierakstīt šādu priekšlikumu. 

[D. Karols min, ka to jau var iekļaut iekšā ar 2026.gadu.] 

A. Pinkens pauž saprasto, ka koriģētais Investīciju plāns tiks izskatīts 3.maija Finanšu 

komitejā. 

A. Āboliņš – jā. Aicina balsojumā “atturēties”. 

          

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"PAR"  -  3 (Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"PRET" -  1 (Antra Grūbe) 

"ATTURAS" -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

  

DOME NOLEMJ 

Noraidīt lēmuma projektu “Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plānu 2024. – 2026. gadam”. Virzīt jautājumu izskatīšanai 3.maija Finanšu 

komitejas sēdē. 

 

Plkst.12.10 A. Āboliņš izsludina pusdienas pārtraukumu. 

Plkst.13.20 tiek atsākta sēde. 

Sēdei nav pievienojusies I. Norenberga. 

 

15.§ 

Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 88700080105 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Juzefa Kļava [paceļot roku], Sandra 

Pētersone [paceļot roku],  Ieva Brūna-Labāne [paceļot roku] 

Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.122 “Par nomas izsoles noteikumiem zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 88700080105”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

16.§ 

Par iepirkuma līgumu slēgšanu ar SIA “Autolux Latvia” 

A. Āboliņš,  H. Frīdenbergs, M. Rozenbergs, J. Kļava, A. Grīvāne-Bārda, L. Pīlēģis, 

I. Haselbaums, G. Bērziņš, A. Astrātovs 

 

M. Rozenbergs jautā, vai šis jautājums ir skatīts Budžeta komisijā? 

A. Āboliņš atbild, ka, ja bija skatīts, tad kādu laiku atpakaļ, bet šajā mēnesī nē. 

A. Grīvāne-Bārda jautā, vai ir plānots Dundagas pagasta pārvaldei piešķirt kādu 

transporta līdzekli? 

H. Frīdenbergs – nē, nav. 

A. Grīvāne-Bārda norāda, ka kopš Dundagas novads kļuvis par daļu no Talsu novada 

no Dundagas pagasta pārvaldes izņemtas četras vieglās automašīnas un viena ir samainīta. 

Jautā, kā tas ir domāts kompensēt? 
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I. Haselbaums atbild, ka automašīnu lietderība tika pārskatītas pieaicinot arī A. Kojro, 

tika nonākts pie secinājuma, ka funkciju pildīšanai tik daudz automašīnas uz doto mirkli 

Dundagā nav nepieciešamas. 

Plkst.13.26 ienāk O. Solovjovs. 

A. Grīvāne-Bārda uzsver, ka sadarbība ir divvirzienu ceļš, tas nevar būt tikai vienā 

virzienā – paņemt nost.  

A. Astrātovs jautā, vai šobrīd ir zināma konkrēta Dundagas pagasta teritorijā esoša 

iestāde vai kāda struktūrvienība, kurai ir akūta nepieciešamība pēc transporta, kura viņai nav? 

H. Frīdenbergs atbild, ka nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  2 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"ATTURAS" -  3 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš) 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.123 “Par iepirkuma līgumu slēgšanu ar SIA “Autolux Latvia””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

17.§ 

Par finansējuma nodrošināšanu projektam “Energoefektivitātes uzlabošana  

Talsu novada pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām” 

A. Āboliņš,  K. Volanskis, D. Karols, A. Pinkens, L. Pīlēģis, V.Bārda, S. Pētersone, 

A. Dimante, A.Astrātovs, I. Haselbaums 

 

K. Volanskis ziņo par lēmuma projektu. Sagatavots lēmuma projekts, ka pašvaldība 

garantē 2025. gadā nodrošināt finansējumu, lai pilnībā veiktu pansionāta “Lauciene” “B” un 

“Administratīvajam” korpusam renovācijas darbus. Summas būs pansionāta “Lauciene” 

kredīts.  

 

D. Karols jautā par projekta finasējuma aprēķinā norādīto aili – projekta vadība 

33 000,00 EUR, kas tā ir par summu? 

K. Volanskis atbild, ka rakstot projektu šī summa tika paredzēta, ka tā varētu būt 

aptuvenā summa, ko izmaksātu projektu vadība. Šīs izmaksas netiek finansētas no Centrālās 

finanšu līgumu aģentūras puses. Tas, kas attiecas jau uz pirmo projekta daļu, tad šīs izmaksa 

dabā netiks realizētas, jo šāds līgums par projekta vadību netiek slēgts. Projekta vadību veic 

pašvaldības darbinieki. Visticamāk, līdzīgs scenārijs varētu būt arī par “B” korpusu un 

Administratīvo korpusu. Šīs summas ir uzrādītas rakstot projektu, tāpēc tās ir jāiekļauj šobrīd 

šajā lēmuma projektā. Protams, mums ir visas tiesības, tad, kad projekts tiek reāli dabā realizēts, 

no kaut kādām šīm pozīcijām atteikties. 

D. Karols, norādot, ka pirms tam, iesniedzot projektu, bija paredzēts ārpakalpojums, 

jautā, vai nebijāt domājuši, ka, lai varētu ekonomēt līdzekļus izmantot pašvaldības resursus? 

K. Volanskis atbild, ka sākotnējā versijā bija domāts, ka šī projekta vadība varētu būt 

kā ārpakalpojums. 

A. Pinkens pauž saprasto, ka K. Volanskis pieņēma lēmumu ielikt šajā projektā iekšā 

šo kā pakalpojumu. 
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K. Volanskis – jā. 

A. Pinkens jautā, kādu iemeslu dēļ mums vajadzētu ārpakalpojumā vadīt šādus 

projektus? Norāda, ka pašvaldībā ir Attīstības un plānošanas nodaļa kura jebkuru investīcijas 

projektu vada. Mēs atkal esam atpakaļ situācijā, kur iestādes vadītājs un projekta pieteicējs 

iekļauj ārpakalpojumā to, ko patiesībā dara pašvaldības darbinieki. No vienas puses, tas pat īsti 

nav atļauts, jo mēs neiepērkam pakalpojumus, kuriem mums ir darbinieki. 

K. Volanskis atbild, ka vairāk kā gadu atpakaļ, kad šo projektu sāka rakstīt, ka 

izdevīgāk, lai nodrošinātu kvalitatīvu šī projekta realizāciju, mums to būtu pirkt kā 

ārpakalpojumu. Norāda, ka ir jāvadās no tiem skaitļiem, kas ir ierakstīti Investīciju plānā, ko 

esam iesnieguši Centrālajā finanšu līgumu aģentūrā. Šobrīd nevaram izmest ārā šos skaitļus un 

pateikt, ka tādi neeksistē. 

D. Karols, norādot uz lēmuma projekta preambulā rakstīto, ka ārpusprojekta 

finansējums ir 61845,71 EUR, kas jāsedz no pašvaldības līdzekļiem, jautā, vai dotajā brīdī 

pašvaldības budžetā ir paredzēti šādi līdzekļi? 

A. Āboliņš min, ka šī informācija ir jāsagatavo un jānosūta. 

L. Pīlēģis, norādot, ka šis jautājums tika izskatīts Budžeta komisijā, jautā, vai tika 

izskatīts kur ņemsim finansējumu? 

A.Āboliņš atbild, ka Budžeta komisijā tika izskatīts jautājums par pansionātu 

“Lauciene”, bet citā kontekstā – kāda forma viņam nākotnē varētu būt. 

L. Pīlēģis norāda, ka tas bija Budžeta komisijā jāizskata un jāpasaka, no kurienes 

finansējam un kā mēs to redzam ilgtermiņā. 

K. Volanskis atbild, ka ideja ir tāda, ka iestāde pārveidojas par SIA un pati sevi kreditē, 

tātad SIA ņems kredītu komerciestādē un šādā veidā nodrošinās nepieciešamos naudas 

līdzekļus, lai projektus realizētu. 

D. Karols norāda, ka viņa jautājums nav saistīts ar kredītu. Jautā – no pašvaldības 

līdzekļiem 61845,71 EUR, dotajā brīdī ir budžetā vai nav? 

S. Pētersone jautā, līdz kuram laikam mums ir jānoslēdz līgums ar Centrālo finanšu un 

līgumu aģentūru? 

K. Volanskis atbild, ka Centrālā finanšu un līgumu aģentūra gaida uz pašvaldības 

lēmumu, ja tāds ir, tad ejam tālāk, ja nav, tad šo projektu zaudējam. 

 A. Astrātovs, runājot par finanšu saistību uzņemšanos, pauž saprasto, ka, ja deputāti 

šodien nobalso “par” lēmuma projektu, tad tas jau vēl neko nemaina, jo galvenā finanšu saistību 

uzņemšanās būs tanī brīdī, kad mēs, pamatojoties uz iepirkuma rezultātiem, būsim gatavi slēgt 

līgumu par būvdarbu veikšanas pirmo, otro, trešo kārtu, ja mēs tik tālu vispār tiksim? 

             A. Dimante to apstiprina – jā. Priekšsēdētājam būs jāparaksta vienošanās ar  Centrālo 

finanšu un līgumu aģentūru par otrās un trešās kārtas projekta īstenošanu. 

A. Astrātovs – jā, bet arī šīs vienošanās un noslēgtie līgumi ar Centrālo finanšu un 

līgumu aģentūru par šo projektu realizāciju jau nebūs vēl de facto finanšu saistību uzņemšanās. 

De facto iestāsies tad, kad dome balsos par būvdarbu līgumu slēgšanu. 

Plkst.13.49 iziet A. Kalniņš, ienāk plkst.13.52. 

A. Dimante – jā, tieši tā, de facto būs pēc iepirkuma rezultāta. 

A. Astrātovs aicina iet uz priekšu un par finanšu saistību uzņemšanos lemt tad, kad būs 

redzami faktiskie iepirkumu rezultāti. Neredz šķēršļus, kāpēc nevarētu balsot šodien par šo 

lēmuma projektu. 

L. Pīlēģis jautā, kas notiek ar lēmuma projekta preambulas f) punktā minēto 

ārpusprojekta finansējumu 33 000,00 EUR, kas jāsedz no pašvaldības līdzekļiem? 

A. Astrātovs jautā, kurā brīdī ir plāns slēgt līgumu par šīm saistībām, pēc šī domes 

lēmuma? 

K. Volanskis atbild, ka tad, kad projekts tiek sākts realizēt. Jautā, kurš tad vadīs projektu 

vadība kā tādu? 

A. Astrātovs – šobrīd jau mēs nelemjam par to, ka mēs piešķiram kaut kādai projekta 

vadībai 33 000,00 EUR. Šobrīd šī ir preambulas informatīva sadaļa, kāds ir viens no 

https://www.google.com/url?sa=t&source=web&rct=j&opi=89978449&url=https://lvportals.lv/iestade/841-centrala-finansu-un-ligumu-agentura&ved=2ahUKEwjJzM-Xm-6FAxV5A9sEHSiaAnIQFnoECFEQAQ&usg=AOvVaw3RBpIkFIUSq5Ah943LWL88
https://www.google.com/url?sa=t&source=web&rct=j&opi=89978449&url=https://lvportals.lv/iestade/841-centrala-finansu-un-ligumu-agentura&ved=2ahUKEwjJzM-Xm-6FAxV5A9sEHSiaAnIQFnoECFEQAQ&usg=AOvVaw3RBpIkFIUSq5Ah943LWL88
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risinājumiem, kā realizēt šo projektu, ejot soli pa solim. Min, ka viņa līdzšinējā prakse rāda, ka 

skaitļi atbilstoši iepirkumam vēl stipri grozīsies. Tanī brīdī, kad mums jāpieņem lēmums par to, 

kurš vadīs projektu, no kurienes to maksās vai nemaksās, tas būs atsevišķs lēmums. 

L. Pīlēģis norāda, ka lemjošajā daļā ir rakstīts –  nodrošināt projektu priekšfinansējumu 

līdz konkrētam skaitlim, un tas skaitlis sastāv no preambulā minētajām daļām. Tātad tas ietver 

arī to daļu, ko mēs finansējam no budžeta, kas budžetā nav paredzēts. Šeit tiek uzņemtas 

saistības. 

[A. Astrātovs – mēs neuzņemamies, mēs neslēdzam līgumu]. 

S. Pētersone jautā par Centrālās finanšu un līgumu aģentūras noslēgto līgumu par pirmo 

kārtu – vai tur ir paredzēta arī atkāpšanās no šī projekta, un vai tur ir kādas soda sankcijas, ja 

mēs pieņemam lēmumu neturpināt šo projektu? 

I. Haselbaums paskaidro, ka, ja mums būvdarbu iepirkums ir nelabvēlīgs, pārsniedz 

finanšu līdzekļus, tad noteikti mēs līgumus neslēdzam un projektu neturpinām. Tur jau soda 

procenti nav. 

A. Pinkens pauž viedokli. Lūdz ļoti nopietni izvērtēt ierakstīto un skatāmos ieplānotos 

izdevumus, kurus mēs nedrīkstam, ko mums nevajadzētu uzņemties, neskatoties uz to, ka esam 

nodeklarējuši, ka to darīsim, konkrēti šī projekta vadīšana, kas ir iestādes vadītāja zināma 

iegriba ārpakalpojumā paņemt pakalpojumu, kam pašvaldībā ir īpaši paredzēta atbalsta 

funkcija. Aicina sekot līdzi šim un vērtēt, vai tāds mums ir nepieciešams. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  3 (Gaidis Bērziņš, Sandra Pētersone, Kalvis Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.124 “Par finansējuma nodrošināšanu projektam “Energoefektivitātes 

uzlabošana Talsu novada pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

18.§ 

Par Talsu Tautas nama lielās zāles Lielajā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Talsu pensionāru biedrībai 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.125 “Par Talsu Tautas nama lielās zāles Lielajā ielā 19/21, Talsos, Talsu 

novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Talsu pensionāru biedrībai”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

19.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kraujas”, Vandzenes pagastā, Talsu novadā, otrās izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris 

Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  3 (Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis) 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.126 “Par nekustamā īpašuma “Kraujas”, Vandzenes pagastā, Talsu 

novadā, otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

20.§ 

Par zemes vienības ar nosaukumu “Kalnnieki 2”, un adresi “Kronīši”, Laucienes 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  2 (Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis) 

"ATTURAS" -  nav 
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.127 “Par zemes vienības ar nosaukumu “Kalnnieki 2”, un adresi “Kronīši”, 

Laucienes pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

21.§ 

Par zemes vienības Īlēnciema ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā, atsavināšanas 

ierosinājuma noraidīšanu 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.128 “Par zemes vienības Īlēnciema ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā, 

atsavināšanas ierosinājuma noraidīšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

22.§ 

Par zemes vienības Priežu ielā 9, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.129 “Par zemes vienības Priežu ielā 9, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 
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23.§ 

Par zemes vienības daļas Brīvības ielā 12, Sabilē, Talsu novadā,kadastra numurs 8813 

005 0072, atsavināšanas ierosinājuma noraidīšanu 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.130 “Par zemes vienības daļas Brīvības ielā 12, Sabilē, Talsu 

novadā,kadastra numurs 8813 005 0072, atsavināšanas ierosinājuma noraidīšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

24.§ 

Par zemes vienības “Vecupes”, Pedvālē, Abavas pagastā, Talsu novadā,kadastra 

numurs 88420160033, atsavināšanas ierosinājuma noraidīšanu 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.131 “Par zemes vienības “Vecupes”, Pedvālē, Abavas pagastā, Talsu 

novadā,kadastra numurs 88420160033, atsavināšanas ierosinājuma noraidīšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 
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25.§ 

Par zemes vienības Voldemāra Ruģēna ielā 7, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.132 “Par zemes vienības Voldemāra Ruģēna ielā 7, Talsos, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plks.14.07 iziet A. Astrātovs. 

 

26.§ 

Par zemes vienības ar nosaukumu “Sīrupfabrika” un adresi 

Ernesta Dinsberga iela 4, Dundagas pagasts, Talsu novads, ierīcības 

projekta izstrādes ierosinājumu un nodošanu atsavināšanai 

A. Āboliņš, A. Pinkens, D. Tabulēvica 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Saņemts SIA “3Z” iesniegums ar lūgumu 

nodot atsavināšanai zemes vienības ar nosaukumu “Sīrupfabrika” un adresi Ernesta Dinsberga 

iela 4, Dundagas pagasts, Talsu novads, daļu 254,87  m2 platībā, norādot, ka, vēsturiski dalot 

vienotu īpašumu, dalījumu robeža novietota vietā, kur šobrīd pašvaldības nekustamā īpašuma 

robeža iesniedzas blakus esošās dzīvojamās mājas apbūvē. Ņemot vērā minēto, SIA “3Z” nav 

iespējams veikt tai piederošā būvju īpašuma rekonstrukciju un teritorijas labiekārtošanu, 

neskarot Pašvaldībai piederošo zemes vienību. SIA  “3Z” vēlas veikt būvju īpašuma ziemeļu 

gala sienas pārbūvi, siltināšanu, teritorijas labiekārtošanu, likvidējot vidi un teritoriju 

degradējošo vēsturisko būvju atliekas, nodrošinot piekļuvi nekustamā īpašuma iekšpagalmam. 

Plkst.14.10 ienāk A. Astrātovs. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andis Astrātovs) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.133 “Par zemes vienības ar nosaukumu “Sīrupfabrika” un adresi Ernesta 

Dinsberga iela 4, Dundagas pagasts, Talsu novads, ierīcības projekta izstrādes ierosinājumu un 

nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam 

 

 

27.§ 

Par jauna Talsu novada pašvaldības darba reglamenta izdošanu 

A. Āboliņš, A. Korulis, A. Pinkens, D. Karols, G. Bērziņš, O. Solovjovs, A. Lorence 

A. Korulis ziņo par lēmuma projektu. Ievērojot reorganizācijas aprakstā minēto 

strukturālo izmaiņu lielo apjomu, ir nepieciešams veikt esošajā reglamentā redakcionālas 

izmaiņas. Papildu ir arī jānosaka kārtība par slēgto sēžu organizēšanu un to norises laikā 

aizliegumu veikt audiovizuālo ierakstu, izņemot konkrētās sēdes protokolēšanas nolūkā. 

Papildus ir nosakāms, ka, ja sēdes darba kārtība netiek izskatīta vienā dienā, sēde tiek turpināta 

nākamajā dienā vai dienā, par kuru komiteja vai dome vienojas. Papildu grozīts 3.nodaļas 

nosaukums un svītrots reglamenta 10.punkts. Līdz ar to ir nepieciešams izdot jaunu Talsu 

novada pašvaldības darba reglamentu ar jaunajām struktūrvienībām. 

A. Pinkens lūdz izskaidrot kādu ārēju apstākļu dēļ mums reglamentā būtu regulējams, 

piemēram, slēgto sēžu organizēšanas jautājums un aizliegums veikt ierakstus utt.? No kurienes 

ir iniciatīva regulēt šo jautājumus? 

A. Korulis atbild, ka līdzšinējais reglaments šo kārtību nenoteica, jautājums netiek 

nekur regulēts, līdz ar to apskatot arī citu pašvaldību nolikumus, ierosina deputātiem veikt šādus 

papildinājumus esošajā reglamentā. 

A. Pinkens jautā, no kurienes ir radusies nepieciešamība noteikt, kurā brīdī turpinās 

sēdes darba kārtības izskatīšana? 

A. Korulis atbild, ka ir iepazinies ar daudzu pašvaldību reglamentiem un konstatējis, ka 

šis jautājums būtu jāiekļauj arī Talsu novada pašvaldības darba reglamentā, jo tas nekur nav 

noregulēts, līdz ar to reglaments turpmāk varētu šo jautājumu risināt. 

A. Pinkens, atsaucoties uz Ministru kabineta noteikumiem Nr.108 “ Normatīvo aktu 

projektu sagatavošanas noteikumi”, kuri nosaka, ka pie maziem grozījumiem jaunus 

noteikumus neizdod – izdod iepriekšējo noteikumu grozījumus, ja apjoms šiem grozījumiem 

pārsniedz pusi no esošā normatīvā akta, tad izdod jaunu, jautā, kāpēc tiek piedāvāts jauns 

normatīvais akts, nevis grozīts iepriekšējais? 

Plkst.14.31 iziet A. Astrātovs, ienāk plkst.14.39. 

A. Korulis atbild, ka pārskatāmības nolūkā. 

A. Pinkens, atsaucoties uz lēmuma projekta lemjošās daļas četros punktos minēto, ka 

atzīstam par spēku zaudējušiem iepriekšējos mūsu izdotos grozījumus un reglamentu, pauž 

viedokli, ka spēka zaudēšanu vienmēr iekļauj jaunajos normatīvajos aktos nevis domes 

lēmumā. Jautā, kāpēc mēs ar domes lēmuma četriem atsevišķiem punktiem atzīstam par spēku 

zaudējušu iepriekšējos, vai tas ir korekti? 

A. Korulis paskaidro, ka tas ir korekti.  

A. Pinkens jautā, vai ir pareizi vispirms reglamentā grozīt institūciju nosaukumus, nevis 

sākt ar pašvaldības nolikumā minētajiem iestādes nosaukumiem, kuri šobrīd paliek negrozīti? 

A. Korulis atbild, ka Talsu novada pašvaldības nolikumā jau ir grozīti departamentu 

nosaukumi. 

A. Pinkens aicina pamatot 3.2. nodaļā minēto domes lēmuma projektu saskaņošana 

plūsmu. 
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D. Karols paskaidro, ka daļēji tas ir viņa priekšlikums nedaudz pamainīt domes lēmuma 

projekta iesniegšanas, saskaņošanas kārtību – pie saskaņotājiem iekļaujot attiecīgā pašvaldības 

izpilddirektora vietnieku, ja tas skar tā kompetencē esošus jautājumus, attiecīgās komitejas 

vadītāju, izpilddirektoru.  

A. Pinkens diskutē ar D. Karolu par 3.2. nodaļā minēto lēmuma projektu saskaņošanas 

plūsmu. 

A. Pinkens vērš uzmanību uz administratīvi slogu. 

Plkst.14.33 ienāk G. Sebris. 

D. Karols pauž uzskatu, ka tā ir lietu sakārtošana pareizajā virzienā. Min, ka, iespējams,  

atsevišķi lēmuma projekti ir nonākuši ne tādā kvalitātē, tieši tāpēc, ka arī netika iesaistīti 

izpilddirektora vietnieki vai izpilddirektors lēmuma projekta saskaņošanas procesā. 

A. Āboliņš pauž viedokli, ka šis risinājums ir pareizs. Min, ka izpilddirektors un viņa 

vietnieki strādā kopā ar nodaļu vadītājiem, departamentu vadītājiem ikdienā un lēmējvara 

nejaucās tajā darbā. Tas varētu mazlietiņ noregulēt šo situāciju, lai lēmuma projekti nāktu 

kvalitatīvāki. 

A. Pinkens, norādot uz reglamenta 21.4. apakšpunktu, ka komitejas vadītājs nodrošina 

jautājuma izskatīšanu slēgtā sēdē vai tās daļā, jautā, ko šāda norma jaunu regulē, kas iepriekš 

nebūtu bijis zināms? 

A. Korulis atbild, ka šie punkti ir papildināti tāpēc, ka  attiecīgi komitejas priekšsēdētājs 

konkrēti atbild par slēgtu sēdi, vai vispār par kopējās komitejas sēdi. Tās ir viņa tiesības un 

pienākums nodrošināt šo jautājumu, tāpēc arī tika iekļauti šādi divi punkti. 

A. Pinkens jautā, vai pirms tam komitejas vadītājam nebija pienākums nodrošināt 

jautājuma izskatīšanu arī slēgtajā sēdē, ka šobrīd mēs to vēlamies īpaši ierakstīt. 

A. Korulis atbild, ka tas ir viņa priekšlikums, ko ir atradis arī citās pašvaldībās –  tā ir 

deputātu izšķiršanās. 

D. Karols nesaskata pretrunas, ja komiteju priekšsēdētāja kompetencē tiek iekļauts šāds 

punkts, kas nodrošina jautājumu izskatīšanu slēgtā sēdē vai tās daļā. 

A. Pinkens norāda, ka reglamentā neliek tukšas frāzes, kuras neko neregulē un neko 

neizsaka. To, kam ir jābūt pašvaldības reglamentā, nosaka Pašvaldību likums un tieši tās 

darbības ir jāapraksta reglamentā. 

Norādot uz reglamenta 34. punktu – 34. Ja sēdes darba kārtība netiek izskatīta vienā 

dienā, sēde tiek turpināta nākamajā dienā vai dienā, par kuru komiteja vienojas, jautā 

apsvērumus par šādu obligātu nosacījumu? 

A. Korulis atbild, ka darba reglaments ir darba procesa apraksts. 

O. Solovjovs, norādot uz14. punktā minēto – “14. Ne vēlāk kā 40 stundas pirms 

komitejas kārtējās sēdes komitejas loceklim tiek paziņota sēdes darba kārtība, norises laiks un 

vieta, kā arī nosūtīti domes lēmumu projekti, atzinumi par tiem un citi izziņas materiāli [..]”, 

jautā, vai 40 stundas būs pietiekošas, lai ļautu sagatavoties un pilnvērtīgi palaist plūsmu sēdes 

jautājumiem? 

A. Lorence atbild, ka tas noteikti ir jāskata kontekstā ar to, cik laicīgi kolēģi spēs 

sagatavot lēmumu projektus. Kādi būs darbinieki, kas iesaistīsies saskaņošanas posmā. Ņemot 

vērā šo reorganizācijas process, šobrīd nav skaidrības par daudziem jautājumiem. Šobrīd nevar 

apstiprinoši atbildēt uz šo jautājumu. Min, ka tas ir diskutēts Dokumentu pārvaldības nodaļas 

starpā un pašlaik tas ir labākais kam esam piekrituši. 

A. Pinkens pauž viedokli. Piedāvātais lēmuma projekts ar tam pievienoto dokumentu 

pēc būtības nav korekts, jo būtībā nelielu izmaiņu dēļ mēs izdodam jaunu normatīvo aktu. Tas 

jau savā saknē ir pilnīgi nekorekts veids, kā pašvaldībai strādāt. Piekrīt, ka šeit ir lietas, kuras 

reglamentā būtu jāmaina tīri kārtības labad –  jauno institūciju nosaukumi, ar to ir izsmelta 

grozījumu nepieciešamība. Visi pārējie piedāvātie grozījumi ir regulēti ārējos normatīvos aktos, 

Talsu novada pašvaldības nolikumā. Tie ir nelietderīgi un neko neuzlabojoši. 

Plkst.14.58 iziet L.Pīlēģis, ienāk plkst.14.59. 
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Aicina lēmuma projektam pievienoto versiju neatbalstīt un sagatavot grozījumus, kuri 

regulē tās lietas, kuras mums ir vajadzīgas, tai skaitā arī lēmuma projekta sagatavošanas laiku.  

D. Karols pauž viedokli. Aicina deputātus apstiprināt Talsu novada pašvaldības darba 

reglamentu esošajā redakcijā. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  
6 (Andra Grīvāne-Bārda, Lauris Pīlēģis [paceļot roku], Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens) 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.134 “Par jauna Talsu novada pašvaldības darba reglamenta izdošanu”. 

Lēmums pievienots protokolam 

 

28.§ 

Par Maldas Pētersones atbrīvošanu no Talsu novada Administratīvās komisijas locekļa 

amata 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.135 “Par Maldas Pētersones atbrīvošanu no Talsu novada Administratīvās 

komisijas locekļa amata”. Lēmums pievienots protokolam 

 

 

29.§ 

Par izmaiņām Rojas ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.136“Par izmaiņām Rojas ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā”. Lēmums 

pievienots protokolam 

 

30.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Kurzemes plānošanas reģiona Sabiedriskā 

transporta konsultatīvajā komisijā 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.137 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Kurzemes plānošanas reģiona 

Sabiedriskā transporta konsultatīvajā komisijā”. Lēmums pievienots protokolam 

 

 

 

31.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmumā Nr. 110 “Par  

Talsu novada konkursa “Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi 

vispārējās, profesionālās ievirzes un interešu izglītībā” vērtēšanas komisijas 

sastāvu” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.138 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmumā 

Nr. 110 “Par Talsu novada konkursa “Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi 

vispārējās, profesionālās ievirzes un interešu izglītībā” vērtēšanas komisijas sastāvu””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

32.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta  

lēmumā Nr. 114 “Par Talsu novada Dzīvokļu komisiju” 

A. Āboliņš, A. Pinkens, D. Karols 

 

A. Pinkens jautā, vai ir saprotams nākamās darbības – mēs pārskatām komisijas 

nolikumu, komisijas locekļu skaitu vai atbalsta sniegšanas iespējas, jo šobrīd  lēmuma projektā 

ir, ka priekšsēdētāju ieceļam no esošajiem locekļiem, bet izslēdzām divus iepriekš bijušos 

komisijas dalībniekus? 

D. Karols, runājot par Talsu novada Dzīvokļu komisiju, norāda, ka komisijas 

priekšsēdētāja un vietnieks ir uzrakstījuši iesniegumu par savas darbības pārtraukšanu. 

Izšķiršanās bija divējāda, vai nu mēs uzrunājām ārpusē, piesaistot kādu, kas iesaistās komisijā, 

un mūsu uzdevums ir apstiprināt komisijas priekšsēdētāju, vai mēs apskatāmies kādu no 

komisijas locekļiem, kas šo darbu ir veicis, ilgtermiņā ir strādājis, ir nepieciešamās 

kompetences. Lēmums tika pieņemts, ka mēs apskatāmies un uzrunājam par komisijas 

priekšsēdētāju kādu no komisijas. Komisija pēc tam lems par vietnieka iecelšanu. 

Ir plānots ar komisijas priekšsēdētāju pārrunāt par komisijas nolikuma iespējamām 

izmaiņām. Viena no izmaiņām varētu būt, ka  mēs samazinām locekļu skaitu. Tas pats attiecās 

arī uz citām komisijām un to darbu. Ir plānots maijā nākt jau ar konkrētiem priekšlikumiem. 

Plkst.15.07 iziet A. Kalniņš. 

            A. Pinkens pauž bažas par darba efektīvāku veikšanu sastāva izpratnē.  

 A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Juzefa Kļava, Kalvis Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.139 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta 

lēmumā Nr. 114 “Par Talsu novada Dzīvokļu komisiju””. Lēmums pievienots protokolam. 
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33.§ 

Par Talsu novada lēmumu pieņemšanas par  

lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā komisiju 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.140 “Par Talsu novada lēmumu pieņemšanas par  lauksaimniecības zemes 

iegūšanu īpašumā komisiju”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.15.11 A. Āboliņš izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.15.26 tiek atsākta sēde. 

 

34.§ 

Par grozījumiem 2024. gada 10. aprīļa Talsu novada pašvaldības domes lēmumā  

Nr. 108 “Par investīciju projektu “Valdemārpils vidusskolas stadiona pārbūve”” 

A. Āboliņš, I. Lībeka, A. Pinkens, I. Jansone, J. Kļava 

 

I. Lībeka ziņo par lēmuma projektu. Ar Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 

10.  aprīļa lēmumu Nr. 108 “Par investīciju projektu “Valdemārpils vidusskolas stadiona 

pārbūve”” tika nolemts prioritārā investīciju projekta “Valdemārpils vidusskolas sporta 

laukuma pārbūve” īstenošanai ņemt aizņēmumu 193 643,22 EUR apmērā no Valsts kases ar tās 

noteikto procentu likmi uz 10 gadiem, aizņēmumu atmaksu garantēt ar Pašvaldības budžetu un 

to izņemt 2024.  gadā. 

Līdz 2024.gada 10. aprīlim tika iesniegti dokumenti Aizņēmumu un galvojumu 

kontroles un pārraudzības padomē par aizņēmumu Valsts kasē prioritārajam investīciju 

projektam “Valdemārpils vidusskolas stadiona pārbūve”.  

Pēc aizņēmuma pieprasījuma iesniegšanas tika saņemts uzdevums no Pašvaldību 

aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomes iesniegt precizētu Talsu novada 

pašvaldības domes lēmumu Nr.108, kurš būtu izstrādāts atbilstoši likuma “Par valsts budžetu 

2024. gadam un budžeta ietvaru 2024., 2025. un 2026. gadam” un Ministru kabineta 2019. gada 

10. decembra noteikumu Nr. 590 “Noteikumi par pašvaldību aizņēmumiem un galvojumiem” 

nosacījumiem, izstrādātajām vadlīnijām. 

Plkst.15.30 ienāk G. Sebris. 

A. Pinkens norāda, ka preambulā būtu jāmin iemesls, kāpēc mums šie grozījumi ir 

vajadzīgi. 

Jautā, kāpēc mums ir jāgroza iepriekšējās domes lēmums? 

I. Lībeka atbild, ka sagatavojot iepriekšējo lēmumu projektu, nav ņemtas vērā 

izstrādātās vadlīnijas, kurās ir norādīts, kas lēmuma projektā ir jāiekļauj, kādiem precīziem 
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teikumiem ir jābūt lemjošajā daļā. No Finanšu ministrija tika saņemts ieteikums grozīt šo 

lēmuma projektu, precizēt nosaukumu un lemjošās daļas pirmo punktu.  

A. Pinkens jautā, kāpēc tas nav minēts lēmuma pamatojošā daļā? 

Vērš uzmanību uz to, ka no lēmuma projekta pamatojuma nevar saprast, kāpēc mums ir 

jāgroza iepriekš pieņemtais lēmums, jo tur nav neviena frāze, neviens teikums minēts par to, ka 

iepriekšējais lēmums nav korekts. 

Rosina preambulas daļā noformulēt iemeslu, kāpēc mēs grozām 10 aprīlī pieņemtu 

lēmumu. 

I. Jansone norāda, ka saskaņojot šo lēmuma projektu bija norādījusi, ka ir nepieciešams 

lēmumā norādīt pamatojumu, kāpēc šie grozījumi ir nepieciešami. Tas nebija izdarīts. Pauž 

viedokli, ka ir jābūt pamatojumam. 

A. Pinkens pauž viedokli. Aicina tomēr izmantota savas iespējas un izpratni par to, 

kādam jāizskatās lēmuma projektam, un neņemt vērā ārējo institūciju domas par to, kādam tam 

ir jābūt, tā mēs ātrāk varētu tikt uz priekšu. 

A. Āboliņš lūdz I. Lībekai sagatavot priekšlikumu ar iemeslu, kāpēc tiek grozīts 

10.  aprīlī pieņemtais lēmums. 

 

A. Āboliņš plkst.15.49 izsludina sēdes tehnisko pārtraukumu. 

Plkst.15.59 tiek atsākta sēde. 

15.59 aiziet J. Kļava. 

 

A. Āboliņš iepazīstina ar priekšlikumu – sakarā ar to, ka 10.04.2024 lēmumā Nr.108 

"Par investīciju projektu "Valdemārpils vidusskolas stadiona pārbūve"" ir nepieciešami 

precizējumi atbilstoši Finanšu ministrijas vadlīnijām "Ieteikumi domes lēmuma par aizņēmuma 

ņemšanu izstrādei", ir nepieciešams  veikt precizējumus projekta nosaukumā un lemjošās daļas 

1. punktā.     

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "sakarā ar to, ka 10.04.2024 lēmumā Nr.108 "Par investīciju 

projektu "Valdemārpils vidusskolas stadiona pārbūve"" ir nepieciešami precizējumi atbilstoši 

Finanšu ministrijas vadlīnijām "Ieteikumi domes lēmuma par aizņēmuma ņemšanu izstrādei", 

ir nepieciešams  veikt precizējumus projekta nosaukumā un lemjošās daļas 1. punktā)" 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Kalvis Kalniņš) 

  

DOME NOLEMJ 

priekšlikums pieņemts 

 

A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
12 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Sandra Pētersone, Lauris 
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Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  
4 (Andra Grīvāne-Bārda, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs) 

"ATTURAS" -  1 (Kalvis Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.141 “Par grozījumiem 2024. gada 10. aprīļa Talsu novada pašvaldības 

domes lēmumā Nr. 108 “Par investīciju projektu “Valdemārpils vidusskolas stadiona 

pārbūve”””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

35.§ 

Par Talsu pilsētas pārvaldes un Talsu Kultūras centra reorganizāciju 

A. Āboliņš, I. Purviņa, A. Pinkens, A. Kalniņš, D. Karols 

 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. Pamatojums ir tajā, ka Talsu Kultūras centra 

struktūrvienību “Kinoteātris “Auseklis” tiek pārcelts uz Talsu pilsētas pārvaldi. Tajā brīdī arī 

tiek samazinātas konkrētas amata vietas. 

Plkst.16.07 iziet A. Astrātovs, ienāk plkst.16.08. 

Jautājumus ziņotājai uzdod A. Pinkens. 

A. Pinkens pauž viedokli. Šī ir ļoti strauji ienākusi domu par šo divu institūciju 

pakļautības maiņu, arī funkcionalitāte zināmā mērā tiek apvienota un apvienots resurss. Tas ir 

labi un pareizi, par to nav šaubu, bet joprojām ir jautājumi par to, kā tieši tiks turpināts 

nodrošināt kinoteātra darbs. Šis ir ne līdz galam izrunāts risinājums apvienot zem viena amata, 

divu institūciju vadīšanu. Saskata tur diezgan ievērojamus riskus brīdī, ja gadījumā šim 

cilvēkam neizdotos tā, kā šobrīd mums tiek mutiski apsolīts, ka viss būs kārtībā.  

Informē, ka nav gatavs atbalstīt šādu reorganizāciju. Nav pareizi pieņemt šādu lēmumu 

brīdī, kad tas, kurš sniedz atbildes, nav pieejams. 

Aicina atlikt lēmuma izskatīšanu. 

D. Karols pauž viedokli. Informē, ka lēmuma projektu atbalstīs. 

A. Āboliņš min, ka kādā brīdī tiks pieaicināts Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs 

informatīvi noziņot par šiem plāniem, lai visiem ir skaidrs. Es domāju, ka ikvienam šīs šaubas 

kliedēsies par viņa idejām un centību tās realizēt. 

            A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  3 (Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"ATTURAS" -  1 (Andra Grīvāne-Bārda) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.142 “Par Talsu pilsētas pārvaldes un Talsu Kultūras centra reorganizāciju”. 

Lēmums pievienots protokolam. 
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A. Pinkens izsakās par balsošanas motīviem. Izsaka pateicību  “Kinoteātris “Auseklis” 

vadītājai M. Cēberei. Aicina sadarboties, lai būtu pēc iespējas labāks rezultāts.  

 

36.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra 

lēmumā Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga 

apstiprināšanu” 

A. Āboliņš, I. Purviņa, L. Pīlēģis, A. Pinkens, A. Astrātovs, D. Karols 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. Sagatavoti grozījumi amata katalogā – piecām 

pirmsskolas izglītības iestādēm, četrām skolām un piecām kultūras iestādēm. Pirmsskolas 

izglītības iestādēm centās amatu katalogu veidot tā, lai visiem būtu pēc viena principa. 

Jauninājums ir, ka tiek apvienots vecākais saimniecības pārzinis ar lietvedi un tiek izveidots 

viens amats, kas ir vadītāja vietnieks administratīvajā un saimnieciskajā darbā. Attiecīgi, kā 

kurai iestādei – kādai dārznieks, kādai veļas pārzinis, kādai sētnieks, izejot no opcijām un 

iespējām, ir samazināts pa kādai amata vienībai. Kopumā, ja mēs atsaucamies uz to, kas mums 

ir noteiktas rīcības plānā, ka tie ir 25%, tad pirmsskolas izglītības iestādes šo skaitli nesasniedz. 

Tur ir aptuveni 7, 8%, bet vairāk dotajā brīdī viņiem nav iespējams.  

Informē, ka vakar tika iesūtīts lūgums veikt korekcijas iesūtītajā amatu katalogā 

pirmsskolas izglītības iestādei  “Pīlādzītis”, samazināt vienu viena veļas pārzini un vienu 

sētnieku, izveidojot amata vienību – virtuves vadītājs. 

Plkst.16.29 iziet I. Brūna-Labāne, ienāk plkst.16.34. 

Jautājumus ziņotājai uzdod L. Pīlēģis. 

   L. Pīlēģis jautā O. Solovjovam, kāda ir kopējā platība, ko Talsu 2. vidusskola 

apsaimnieko. 

O. Solovjovs atbild, ka pēc Personāla daļas lūguma tika iesniegts kvadrātmetru 

apjoms. Mēs iesniedzām to apjomu ko apsaimniekojam. 

L. Pīlēģis grib pārliecināties vai pēc normām viss sanāk. 

O. Solovjovs paskaidro, ka tika veikti aprēķini un tie ir iesniegti Personāla daļai. 

L. Pīlēģis lūdz iesūtīt visiem deputātiem aprēķinātos datus. 

I. Purviņa – jā. 

A. Pinkens norāda, ka viņam ir ienākusi informācija, ka Kubalu skola – muzejs 

darbinieku sarakstā ir pazudusi amata vieta “Muzeja speciālists”. 

I. Purviņa piekrīt, ka rindiņa bija pazudusi no amatu kataloga, tā ir tehniska kļūda. 

Dotajā brīdī ir ielabots, visam vajadzētu būt kārtībā. 

A. Pinkens aicina deputātiem nosūtīt procentuālo darbinieku izmaiņas, cik katrā 

iestādē ir samazinājums. 

I. Purviņa – jā. 

 

I. Purviņa jautā, vai deputāti akceptē lūgumu par izmaiņām pirmsskolas izglītības 

iestādes “Pīlādzītis” amatu katalogā – samazināt vienu viena veļas pārzini un vienu sētnieku 

un vietā izveidot amata vienību – virtuves vadītājs. 

 A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu “veikt izmaiņas Pirmsskolas izglītības iestāde “Pīlādzītis” amatu 

sarakstā". 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aldis Pinkens) 

 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums pieņemts 

 A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Sandra Pētersone, Māris 

Rozenbergs, Aldis Pinkens Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.143 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. 

decembra lēmumā Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

Informatīvā daļa  

37.§ 

Domes priekšsēdētāja ziņojums 

A. Āboliņš, L. Pīlēģis, S. Pētersone, E. Kārkliņa, M. Rozenbergs, A. Pinkens, D. Karols, 

O. Solovjovs, I. Haselbaums 

 

A. Āboliņš iepazīstina ar paveiktajiem darbiem. Runājot par Roja-Mērsrags 15 

kilometru posmu no Valdemārpils līdz Rudei, min, ka ir uzrakstīta vēstule Satiksmes 

ministrijai, Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai, VSIA "Latvijas Valsts ceļi" 

ar lūgumu sniegt detalizētu skaidrojumu un konkrēti norādītiem laika periodiem par plānotajām 

tālākajām rīcībām un finansējuma avotu attiecībā uz šo ceļa posmu. 

 

           Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, M. Rozenbergs. 

L. Pīlēģis, runājot par finanšu auditu, jautā, kādas varētu būt darbības turpmāk attiecībā 

par šo? 

A. Āboliņš pauž cerību, ka pašvaldībā paviesosies Valsts kontrole. Šaubās, ka ir 

finansiāla iespēja paņemt ārpakalpojumā. Min, ka tas vēl ir diskutējams jautājums ar izpildvaru. 

L. Pīlēģis, norādot, ka pie reformas netika veikts audits visās apvienojamās pašvaldībās, 

jautā, vai tomēr nevajadzētu veikt šādu auditu? Min, ka ir jāizprot problēma un jāsaprot kā 

turpmāk varam nepieļaut šādas kļūdas. 

Plkst.16.40 aiziet A. Astrātovs. 

A. Āboliņš – iespējams, ka jā, jautājums, cik tas maksā. Ja mēs nostabilizēsim savu 

finanšu plūsmu un paradīsies uz gada otro pusi tāda iespēja, tad jāsaprot, cik tas maksā un tad 

arī varam šādu ārpakalpojumu piesaistīt. 

A. Pinkens jautā, vai pašvaldība ir aicinājusi paviesoties Valsts kontroli? 

A. Āboliņš – jā, ir bijis aicinājumus paviesoties.  
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A. Pinkens, norādot, ka, ja tā ir bijusi pašvaldība, lūdz iepazīstināt ar izejošo dokumentu 

– uzdevumu Valsts kontrolei paviesoties Talsu novada pašvaldībā. 

M. Rozenbergs plkst.17.03 iziet, ienāk plkst.17.09. 

A. Pinkens diskutē ar A. Āboliņu par darbinieku atbalsta funkciju komisiju darbības 

nodrošināšanai. Aicina nākamajā nedēļā nokārtot jautājumus, kas attiecas uz atbalstu  

institūcijām, kas darbiniekiem tieši viņu darbā it kā nav redzami. 

Jautā par pārvalžu apvienību veidošanu. 

A. Āboliņš pauž cerību, ka uz nākošās nedēļas sākumu būs sagatavots izvērtējums par 

vismaz diviem iespējamiem modeļiem. Min, ka viņš Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļai 

uzdos šo darbu paveikt. Cer, ka, ja ne pirmdien, tad otrdien izvērtējums varētu būt, un tad arī 

aicinās deputātus uz sarunu, jo ir jāvienojas kuru modelim mēs virzām tālāk, varbūt arī kādai 

padziļinātai izvērtēšanai un tālāk uz domes sēdi. 

L. Pīlēģis lūdz informāciju, kas ienāk domes vadībai nodot pēc iespējas ātrāk arī 

izpildvarai. 

O. Solovjovs piekrīt, ka komunikācija ļoti pieklibo. Ir ļoti daudz jautājumi iestāžu 

vadītājiem par pieņemtajiem lēmumiem, jo rada neizpratni pieņemtie rīkojumi. Ik pa laikam 

iestāžu vadītāji saņem rīkojumus un no izpildvaras vadības vajadzētu skaidrojumu. Norāda, ka 

šajā krīzes laikā pietrūkst komunikācija ar iestāžu vadītājiem. 

Izsaka priekšlikumu reizi mēnesī vai divās nedēļās izpildvaras vadībai organizēt 

sanāksmi ar iestāžu, nodaļu vadītājiem. 

Plkst.17.21 aiziet S. Pētersone. 

Plkst.17.21 iziet A. Kalniņš, ienāk plkst.17.28. 

A. Āboliņš iepazīstina ar Budžeta komisijas darba atskaiti. 

L. Pīlēģis pēc A. Āboliņa ziņojuma norāda, ka tas nav tas, ko viņš ir gribējis dzirdēt –  

tas nav tas, kas tika solīts pie Budžeta komisijas nolikuma apstiprināšanas. Min, ka viņš gribētu 

redzēt izpildi budžeta ienākumu, izdevumu sadaļā. Rīcības plānā atpaliekam/neatpaliekam, 

spējam izdarīt to, ko esam apņēmušies. Jo tajā brīdī sapratīs, kāda ir situācija, vai sasniedzam 

mērķus, vai tomēr ir jārosina vēl kādas citas papildu rīcības, lai stabilizētu situāciju. Tad, kāda 

jau ir ietekme uz nākamajiem gadiem par mūsu pieņemtajiem lēmumiem, cik tā ir liela, jo ir 

jāskatās garākā periodā –  divi, trīs gadi. Grib redzēt visu šo analīzi, lai varam izdarīt 

secinājumus. 

A. Āboliņš atsaucas uz vadošo darbinieku trūkumu Finanšu un grāmatvedības nodaļā. 

Apņemas uz priekšdienām to ņemt vērā. Cer, ka pie nākamās atskaites būsim tikuši pie jauna 

departamenta vadītāja. Apņemas uzlabot šo atskaiti ar padziļinātu analīzi. 

L. Pīlēģis jautā, kas notiek ar naudas plūsmu. Saprotot, ka mēs nespējam norēķināties 

par savām saistībām, jautā, kā mēs redzam risinājumu? 

A. Āboliņš piekrīt, ka ir kavēti maksājumi. Cer, ka tuvākajā laikā būs valsts aizņēmums 

un varēsim norēķināties. Ja būs valsts aizņēmums un atpakaļ darbā vadošie finanšu darbinieki, 

tad varēsim šo naudas plūsmu salikt. Finanšu ministrijai tika iesniegts, ka naudas plūsma visos 

mēnešos bija pozitīva, ja mēs saņemam plānoto aizdevumu.  

L. Pīlēģis jautā, vai ir iespējams dabūt atskaiti, kas ir iesniegta Finanšu ministrijai, jo 

tur mums arī jāredz, kā ir veicies ar rīcības plānu un ekonomija tajā sadaļā? Uz priekšu 

vajadzētu šo, lai mums visiem ir saprašana, ka ejam pareizā virzienā. 

A. Āboliņš – ņemsim vērā. 

A. Pinkens jautā, cik liela summa ir kavētajiem maksājumiem? 

A. Āboliņš atbild, ka pāri miljonam. 

A. Pinkens, runājot par Budžeta komisijas 24. aprīļa sēdes protokolā minēto, norāda, ka  

iestādes vadītājam nav jāprasa budžeta komisijai - viņš drīkst realizēt savu budžetu. Nevēlas 

redzēt, ka Budžeta komisija ar šādiem darbiniekiem izskata jautājumus, kas nav viņas 

kompetencē. Uzsver, ka katra institūcija darbojas viņas noteiktās kompetences robežās. 

Budžeta komisijai kompetenci nosaka komisijas nolikums. 

Plkst.17.37 aiziet M. Rozenbergs. 
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Plkst.17.41 iziet G. Bērziņš, ienāk plkst.17.43. 

A. Āboliņš – mēs apspriedīsim tuvākajā sēdē kā rīkoties. Rīkojums par šo limitu tika 

izdots, iestādes vai nodaļas to īsti neievēro. 
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Informatīvā daļa  

38.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

A. Āboliņš, I. Haselbaums, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Pinkens,  A. Stūrmanis, 

A. Kalniņš, I. Romaško, A. Grīvāne-Bārda, V. Bārda, I. Jansone 

 

I. Haselbaums, atbildot uz O. Solovjova priekšlikumu, ka izpildvarai ir jāorganizē 

sapulces ar informācijas izskaidrošanu, norāda, ka tas tiek darīts. Norāda, ka daudzu lēmumu 

pieņemšana notiek bez izpildvaras. 

O. Solovjovs norāda, ka šobrīd informācija nav pilnībā. Daudz neskaidrību šobrīd ir 

iestāžu vadītājos – tad kaut kas sistēmā nestrādā.. Aicina reizi nedēļā, divreiz nedēļā, vai ik pēc 

divām nedēļām organizēt ar visiem novada vadītājiem tikšanos.  

I. Haselbaums informē par situāciju saistībā ar Centrālās pārvaldes amata vietām. 

Min, ka 21. maijā ir plānota apvienotā komiteja par kapitālsabiedrību gada pārskatiem. 

Informē, ka Finanšu un grāmatvedības nodaļā neviens no darbiniekiem neuzņemas 

aizvietot nodaļas vadītāju, kura ir attaisnotā prombūtnē.  

Plkst.18.00 aiziet K. Kalniņš. 

Plkst.18.04 iziet D. Karols, ienāk plkst.18.14. 

A. Pinkens lūdz I. Purviņai apskatīties darbinieku amatu aprakstos un sakārtot Finanšu 

un grāmatvedības nodaļas darbu. Min, ka ne tikai šīs nodaļas. Pieļauj, ka tāda pati situācija ir 

arī citās, kur amatu apraksti ir radīti samērā sen un nav skaidri pateikts, kuram būtu pienākums 

nodaļā aizvietot nākamo. 

I. Haselbaums iepazīstina ar projektu progresu. 

Plkst.18.22 aiziet G.Sebris. 

            A. Grīvāne-Bārda jautā, kā ir ar malkas iepirkumu? 

            V. Bārda atbild, ka malkas iepirkums ir izsludināts, iesniegšanas termiņš ir 23. maijs. 

            A. Grīvāne-Bārda jautā par projektu saistībā ar LED apgaismojuma nomaiņu. 

             V. Bārda atbild, ka ir procesā. Min, ka izsūtīs. 

             L. Pīlēģis, runājot par iepirkumiem, min, ka, ja saprotam, ka projekti netiks realizēti, 

tad tie vajadzētu izņemt no iepirkumiem ārā. 

             Plkst.18.28 iziet D. Karols, ienāk plkst.18.32. 

A. Pinkens jautā par kolektīvo iesniegumu saistībā ar SIA „Rojas DzKU” jautājumu 

ko iesniedza Rojas iedzīvotāji, kad varētu to izskatīt? 

I. Jansone atbild, ka ir apkopojuši kolektīvajā iesniegumā norādīto parakstītāju datus, 

nosūtījuši Pilsonības un migrācijas lietu pārvaldei informācijas pārbaudei par atbilstību. Vakar 

ir saņemta atbilde un šodien ir sagatavota vēstule kolektīvā  iesnieguma pārstāvim, ar norādi, 

ka jautājums tiks skatīts kārtējā domes sēde 10. maijā. Tiek gatavots lēmuma projekts. 
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